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ÄRENDELISTA 
§1 Kommunstyrelsens sammanträde den 27 oktober 
§2 Ärenden under beredning 
§3 Arbetsmiljöfrågor 
§4 Avstämning covid 
§5 Övrigt 

 

 

  



 
 
 
 
 

§ 1 Kommunstyrelsens sammanträde den 27 oktober 
  

Sammanfattning 
Dialog, frågeställningar och synpunkter angående aktuella ärenden till kommunstyrelsens 
sammanträde. 
 
Ärende 9: Malmö stads budget 2022 med plan för åren 2023-2024. 
I ärendet saknas slutgiltiga underlag vid tillfället för samverkansmötet i KCS. KCS har fått 
information och fört dialog i ärendet vid ett särskilt möte mellan parterna 2021-10-20. 
 
Luciano Astudillo Carbonell (S) informerar om ärendet inklusive hur synpunkterna vid 
föregående möte med de fackliga företrädarna har beaktats. 
 
Dialog, synpunkter och frågeställningar till ärendet. 
 
Samtliga närvarande fackliga organisationer (Saco, Kommunal, Lärarförbundet, Lärarnas 
Riksförbund och Vision) ställer sig oeniga till budgetförslaget. 
 
Samtliga fackliga organisationerna anger att de inkommer med skrivelser i ärendet, att 
biläggas till det protokoll som anmäls in till kommunstyrelsen inför dess sammanträde den 27 
oktober. 
 
De fackliga organisationerna är positiva till dialogen och samverkansprocessen för ärendet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  



 
 
 
 
 

§ 2 Ärenden under beredning 
  

Sammanfattning 
Inget under denna punkt. 
 

 

  



 
 
 
 
 

§ 3 Arbetsmiljöfrågor 
  

Sammanfattning 
Inget under denna punkt. 
 
 

 

  



 
 
 
 
 

§ 4 Avstämning covid 
  

Sammanfattning 
Arbetsgivaren informerar om aktuella frågor vad gäller riktlinjer, restriktioner och hantering 
av coronapandemin i Malmö stads organisation.  
 
Återgång till arbetsplatserna 
När det nu sker en succesiv återgång till arbetsplatserna i en del verksamheter uppstår många 
frågor om hur detta praktiskt ska hanteras. Det gäller bland annat hur verksamheterna ska 
förhålla sig till vaccinerade respektive ovaccinerade medarbetare. 
 
Riskbedömning avseende gravida medarbetare 
Nationella rekommendationer och riktlinjer gör att riskbedömningar av gravida medarbetare 
fortsatt är en aktuell och svår fråga att hantera. 
 
Dialog och avstämning om aktuella frågor. 
 
De fackliga organisationerna anger att många riskbedömningar avseende gravida medarbetare 
är bristfälliga samt att det borde kunna vara möjligt att hitta alternativa administrativa 
arbetsuppgifter för de medarbetare som vill men inte får utföra sina ordinarie arbetsuppgifter 
eftersom de bedöms vara i risk för smitta. 
 

 

  



 
 
 
 
 

§ 5 Övrigt 
  

Sammanfattning 
 
Information om HR-strategisk plan 
Saco efterfrågar information och lägesrapport om den HR-strategiska planen. 
Arbetsgivaren planerar in detta vid ett möte i KCS under hösten. 
 
Punkten ärenden under beredning 
Saco efterfrågar att den stående dagordningspunkten ”Ärende under beredning” används i 
högre utsträckning. Parterna enas om att använda punkten mer genom att lägga lämpliga 
informations- och dialogärenden under denna punkt snarare än som separata 
dagordningspunkter. 
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